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Protokół  Nr  31/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  13 grudnia 2021 r. 
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  11.00 do 11.19. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

Przewodnicząca:   - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:    - Maria Stępniowska, 

     - Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska.  
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1  do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 30/2021 z 22.11.2021 r. Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Plan pracy Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2022 r. 

5. Plan pracy Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu na 2022 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 30/2021 z 22.11.2021 r. z posiedzenia Komisji 

Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 30/2021 z 22.11.2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Plan pracy Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2022 r. -

stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania do przedstawionego materiału? Nie ma chętnych.  

Materiał rzeczywiście opisuje to co będzie się działo w KCK. Pani Naczelnik ja 

pragnę tylko jeszcze dopytać. Czy zmiany w organizacji pracy działu marketingu nie 

spowodują zmian etatowości?  

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Nie. Etaty są zagwarantowane na tym samym poziomie, na którym były. Zmieni się 

jedynie zakres działalności tego działu, który będzie też  poprzedzony zmianą 

regulaminu organizacyjnego Kujawskiego Centrum Kultury, jeśli oczywiście plan 

pracy zostanie przyjęty.  

 

Ad 5. Plan pracy Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu na 

2022 r. - stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał. 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję bardzo Pani Naczelnik za tą obszerną informację. I tradycyjnie powiem, że 

plan pracy Biblioteki jest bardzo obszerny, dobrze opisuje to co planuje i trzeba się 

dobrze wczytać, żeby znaleźć jakieś zwiększenia lub zmniejszenia. I jeżeli dojdziecie 

do wniosku, że trzeba dokonać likwidacji to oczywiście my jako Komisja będziemy 

się starali wspierać was w tym, bo ludziom jest trudno wytłumaczyć takie likwidacje, 

ale my wiemy z czego one wynikają.  

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Jak mieliśmy plan budżetu to takie, niektóre czarne scenariusze też były rozważane, 

ale tak jak wspominałam, chcemy to tak zrobić, żeby ludzie, którzy pracują tam  

i korzystają nie odczuli tych zmian. Dlatego tak, jak się tylko da będziemy je 

minimalizować, ale nie wykluczamy, że faktycznie trzeba będzie połączyć te dwie 

filie. Księgozbiór oczywiście częściowo byłby przeniesiony i będzie można korzystać 

z niego. Myślę, że mieszkańcy może najmniej na tym ucierpią, bo te Biblioteki są 

bardzo blisko siebie i nawet osoby starsze swobodnie sobie poradzą, żeby do niej 

dotrzeć. Jednak musi to być uprzedzone formalnie dokumentami oraz Państwa 
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uchwałą. Jeśli taką uchwałę będziemy przygotowywać to myślę, że najwcześniej na  

kolejny miesiąc.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Tak Pani Naczelnik. Tym bardziej, że większość członków tej Komisji uczestniczyła 

już w takim projekcie, kiedy łączone były filie w Solankach i na ul. Armii Krajowej. 

I tam Pani Dyrektor Biblioteki wykazała się olbrzymią odpowiedzialnością za zasoby 

ludzkie, które w tych obu filiach były i za jakby dotarcie do korzystających. Mamy 

nadzieję, że i w tym przypadku również tak do tego podejdziecie i będziemy mogli  

z czystym sumieniem to przedsięwzięcie przegłosować.  

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Ten przykład, który Pani podała to też wskazuje na to, że można sobie z tym 

poradzić. Myślę, że mieszkańcy mają dogodne warunki do korzystania z tamtej filii 

Biblioteki. Niedawno była otwarta tam wystawa, dużo osób zainteresowanych, także 

myślę, że w tym zakresie nie będzie z tym problemu.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuje bardzo. Oba plany pracy są ambitne. Mam nadzieję, że nie trzeba będzie ich 

dostosowywać do tych obecnych pandemicznych czasów. Finansowo niestety nieco 

uboższe, ale życzymy jako Komisja, żeby się wszystko udało.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

Nie było.  

 

Ad 7.  Sprawy bieżące. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Chciałabym wszystkim, jako Przewodnicząca Komisji obecnym tutaj Pani Naczelnik, 

członkom Komisji i Biurze Rady życzyć Zdrowych, Wesołych, Pogodnych  

i Radosnych Świąt Bożego Narodzenia oraz bogatego Gwiazdora. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

  Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

/-/Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała 
 

/-/Monika Kozioł  


